
ZÁPISNICA 

zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 3. 5. 2022 

 

 

bod  PROGRAM predkladateľ 

 Otvorenie  

1. Plnenie uznesení Ladislav Dávid 

2.  
Návrh – Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských 

zariadení a príspevkových organizácií k 31. 12. 2021 

Michaela 

Erősová 

3.  Multifunkčná telocvičňa – informatívna správa Ladislav Dávid 

4. 
Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta v roku 2022 

pre športové kluby 

Ladislav Dávid 

5.  Rôzne   

 Záver  

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril predseda Ladislav Dávid, privítal všetkých prítomných a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. Do bodu rôzne navrhol prerokovať Gastrofest a športový deň 

v rámci RKL. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom rokovania 

komisie a jednomyseľne ho schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1.   

Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania  

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za Za Za - Za Za - 

 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie odprezentoval plnenie uznesení zo zasadnutia komisie dňa  15. 3. 2022.  

 

 

 

Číslo hlasovania: 2.   

Bod rokovania:    Plnenie uznesení  

Číslo uznesenia:   1 

Členovia komisie hlasovali: 5 



 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za Za Za - Za Za - 

 

Uznesenie č. 01/05/2022 – členovia komisie športu plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

 

k bodu č. 2 

Návrh – Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení 

a príspevkových organizácií k 31. 12. 2021 

Michaela Erősová –  záverečný účet v predloženom materiály obsahuje všetky zákonom dané 

náležitosti, ako je: 

-         plnenie príjmov a výdavkov,  

-         vyčíslenie hospodárenia mesta,  

-         informácie o pohľadávkach a záväzkoch mesta,  

-         majetok mesta, 

-         správy o prenesených a originálnych kompetenciách,  

-         údaje o rôznych fondoch, ako rezervný, fond rozvoja bývania, sociálny fond a ich použitie, 

-         rozpísané sú všetky dotácie, ktoré mesto poskytlo a prijalo, 

-         súčasťou záverečného účtu je aj hospodárenie príspevkových organizácií a  správa obsahuje      

aj hodnotiacu a monitorovaciu správu za rok 2021.  

 

Číslo hlasovania: 3.   

Bod rokovania:   Návrh – Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení a príspevkových 

organizácií k 31. 12. 2021 

Číslo uznesenia:  2 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za Za Za - Za Za - 

 

 

Uznesenie č. 2/05/2022 – členovia komisie odporúčajú mestskému zastupiteľstvu schváliť 

celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2021 bez výhrad podľa uznesenia na strane 2 

predloženého materiálu.   

 

 

 



k bodu č. 3 

Multifunkčná telocvičňa – informatívna správa 

 

Ladislav Dávid – na zasadnutí komisie dňa 15. 3. 2022 boli prerokované podnety od športových 

klubov, ktoré využívajú multifunkčnú telocvičňu, a to na: veľmi zlý (katastrofálny) stav 

palubovky po zápasoch v hádzanej (je urobená fotodokumentácia), vykurovanie telocvične je 

nedostačujúce (vykurované cez šatne), nedostatočné upratovanie (kluby si sami upratujú) 

a počas prázdnin je  telocvičňa zatvorená ( je v tzv. „ prázdninovom režime“) i napriek tomu, 

že kluby by mali o ňu záujem. Daná problematika bola konzultovaná s p. riaditeľkou gymnázia.  

- Palubovka si vyžaduje špeciálne prípravky na čistenie po vosku po zápasoch hádzanej, 

nakoľko voskom natierajú lopty, aby sa nešmýkala. 

- Teploty športovej haly sú stanovené na základe vyhlášky, kde je stanovené, že 

telocvičňa, resp. športová hala má byť vykurovaná na 15oC. 

- Upratovanie zabezpečuje v zmysle zmluvy mesto.  

- V prípade záujmu o telocvičňu počas prázdnin je nutné v predstihu oznámiť termín, aby 

sa včas zabezpečil zamestnanec na otvorenie telocvične. 
 
Číslo hlasovania: 4.   

Bod rokovania:    Multifunkčná telocvičňa – informatívna správa 

Číslo uznesenia:  3 

Členovia komisie hlasovali:  5 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za Za Zdržal sa  - Za Za Za  

 

 

Uznesenie č. 3/05/2022 – členovia komisie športu informatívnu správu berú na vedomie 

a žiadajú prehodnotiť adekvátnosť prenajímania telocvične na komerčné účely, či vzniknuté 

škody neprevyšujú zisk. Ďalej navrhujú: 

- primerané upratovanie šatní a spŕch a náležité vyčistenie palubovky od vosku resp. 

iných nečistôt pred tréningami alebo zápasmi, 

- prerokovať s dodávateľom tepla možnosť zvýšenia tepelnej energie  pred zápasmi aspoň 

na 17oC.  

 

 

k bodu č. 4 

Prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta v roku 2022 pre športové kluby 

 

Ladislav Dávid – mesto Rožňava v rámci svojich možností každoročne poskytuje  športovým 

klubom,  kultúrnym a   spoločenským  organizáciám z  rozpočtu  mesta  Rožňava  na    rozvoj  

športu a kultúry finančnú dotáciu schválenú mestským zastupiteľstvom. Na rok 2022 MZ 

uznesením č. 39/2022 zo dňa 31. 3. 2022  schválilo pre športové kluby a organizácie  

v samostatnej položke finančnú čiastku vo výške   90 000 €. V zmysle VZN o podmienkach 

poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Rožňava je vyčlenená  5% rezerva zo schválenej sumy, 



ktorá činí v tomto prípade  4 500 €.  Športovým klubom a  organizáciám ostalo na prerozdelenie  

85 500 €. Pre informáciu MZ pre kultúrne a spoločenské organizácie schválilo na prerozdelenie 

čiastku 30 000 € a v tejto čiastke je rezerva vo výške 1 500 €. Podľa VZN (č. 1/2021-z02) 

o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta Rožňava došlé žiadosti o poskytnutie 

dotácie prerokováva a finančné prostriedky prerozdeľuje Komisia športu pri MZ v Rožňave 

a Komisia kultúry, cestovného ruchu a regionálnej politiky pri MZ v Rožňave, ktoré uznesením 

svoje stanoviská odporúčajú na schválenie mestskému zastupiteľstvu. Došlé žiadosti – viď 

prílohu. Každý klub bol hodnotený a finančne odporúčaný jednotlivo. Prítomní štatutári klubov 

resp. členovia, o ktorých kluboch sa rokovalo, v zmysle VZN o podmienkach poskytovania 

dotácií z rozpočtu mesta (konflikt záujmov) sa zdržali hlasovania. Za súhrnnú tabuľku hlasovali 

všetci členovia komisie (viď prílohu č. 1). 

 
Číslo hlasovania: 5.   

Bod rokovania:    prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta v roku 2022 pre športové kluby 

Číslo uznesenia: 4 

Členovia komisie hlasovali:  6 

 

 

1/  

Ladislav 

Dávid 

2/  

Ing. Filip 

Pollák 

3/  

Ing. Bc. 

Andrej 

Ružík 

4/  

Ing. Oskar 

Lörinc 

5/  

Ing. Michal 

Bagačka 

6/ 

 Ing. 

Martina 

Molnárová 

7/ 

 Mgr. 

Nora 

Angyalová 

Za Za Za - Za Za Za 

 

 

Uznesenie č. 4/05/2022 – členovia komisie športu odporúčajú mestskému zastupiteľstvu 

schváliť prerozdelenie finančných prostriedkov z rozpočtu mesta Rožňava v roku 2022 pre 

športové kluby podľa predloženého návrhu (viď prílohu č. 1).   

 

 

k bodu č. 5 

Rôzne – Gastrofest,  RKL – športový deň  

Ing. Nemčok – gastrofest bude pilotným otváracím podujatím Rožňavského kultúrneho leta 2. 

7. 2022. Vo varení by mali súťažiť tímy amatérskych kuchárov v troch kategóriách – umelci, 

folkloristi a športovci s témou gemerské jedlá. Mesto zabezpečí nevyhnutný spotrebný materiál 

a finančný príspevok na nákup certifikovaných potravín zakúpených súťažiacimi.  

Švedová, Dávid - Rožňavské kultúrne leto – športový deň sa bude realizovať v plánovaný deň, 

a to 24. 7. 2022. Z dôvodu zvýšenia atraktívnosti podujatia plánujeme prizvať z oblasti športu 

napr. freestyle – triky na bicykloch, Peter Herstkek - futbalový freestyle s loptou a pod.  

 

 

 

Zapísala: Erika Švedová                                          Ladislav Dávid v.r.  

tajomníčka komisie                        predseda komisie 

 


